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Αθήνα, 19 Ιουλίου 2024  

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

- προς τον υπουργό Υγείας 

 

Θέμα: «Άμεση ανάγκη κλιματισμού στο Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Ιωαννίνων» 

 

Με δραματικό τρόπο επανέρχεται στην επικαιρότητα το πρόβλημα της έλλειψης 

κλιματισμού στους χώρους του Πανεπιστημιακού Νοσοκομείου Ιωαννίνων. Με τις 

αυξημένες θερμοκρασίες για πολλές συνεχόμενες ημέρες και την πληρότητα των κλινών 

σε υψηλά επίπεδα, ασθενείς, γιατροί, νοσηλευτικό και λοιπό προσωπικό δυσκολεύονται 

να ανταπεξέλθουν. Η κατάσταση που περιγράφεται δεν συνάδει με την εικόνα ενός 

σύγχρονου νοσοκομείου και αποτυπώνει την κατάρρευση του δημόσιου συστήματος 

υγείας. Στην Ήπειρο, άλλωστε, έχουμε και το θλιβερό νέο της αναστολής λειτουργίας της 

ΜΕΘ στο Νοσοκομείο της Άρτας, γεγονός που καταδεικνύει την αδιαφορία της 

κυβέρνησης απέναντι στις σημαντικές δομές του δημόσιου συστήματος υγείας. Όλα αυτά 

θέτουν σε κίνδυνο την πλήρη και ασφαλή παροχή περίθαλψης και υγείας για τους 

συμπολίτες μας. 

 

Ερωτάται ο αρμόδιος υπουργός: 

 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί άμεσα για την αντιμετώπιση του 

συγκεκριμένου προβλήματος; 

2. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται το έργο της ενεργειακής αναβάθμισης του Νοσοκομείου, 

το οποίο περιελάμβανε την εγκατάσταση κλιματισμού (VRF ή VRV) στους δύο 

πάνω ορόφους κάθε πτέρυγας κλινικών και θα έδινε λύση στο χρόνιο πρόβλημα 

που αντιμετωπίζουν οι νοσηλευόμενοι και οι εργαζόμενοι στο Πανεπιστημιακό 

Νοσοκομείο Ιωαννίνων κατά τους θερινούς μήνες; 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 
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